
 

Z á p i s n i c a 

zo 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Snežnici,                                                                                  

konaného dňa 29.09.2023 o 17:00 h. 
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Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Navrhovaný program: 

1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. VZN č. 1/2023 o záväznej časti územnoplánovacej dokumentácie „Zmeny a doplnky č. 1 

územného plánu obce Snežnica“ 

4. Úprava rozpočtu obce Snežnica a ZŠ s MŠ Snežnica 

5. Správa z kontroly č. 1/2023  

6. Žiadosť rodiny Jaššovej  

7. Rôzne 

8. Záver. 

 

R O K O V A N I E 

 

Ad 1/ Otvorenie 

Ôsme zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce. Privítal všetkých 

prítomných a skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 7 čím je OZ uznášania schopné.  

 

 

Ad 2/ Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

 

Overovatelia:            Ing. Ľubomír Jaššo, Ing. Daniel Michel 

Zapisovateľka:  Ing. Veronika Sabelová 

 

Hlasovanie: za: 7  

 proti: 0  

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Starosta prečítal navrhovaný program a spýtal sa, či chce niekto z poslancov doplniť program. 

Poslanec Ing. Daniel Michel požiadal o doplnenie bodu programu montáž vodomerov u občanov 

s vlastnou vodou pre presný výpočet poplatku za stočné. O doplnenom bode programu dal starosta 

hlasovať: 

 

Hlasovanie: za: 6  

 proti: 0 

 zdržal sa: 1 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 
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Poslanec Róber Pokrivka požiadal o doplnenie bodu programu – žiadosť rodiny Cesnekovej 

o pomoc s nákupom hygienických potrieb. Nakoľko už nikto nepožiadal o doplnenie bodov 

programu, dal starosta  hlasovať o doplnenom programe. 

 

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. VZN č. 1/2023 o záväznej časti územnoplánovacej dokumentácie „Zmeny a doplnky č. 1 

územného plánu obce Snežnica“ 

4. Úprava rozpočtu obce Snežnica a ZŠ s MŠ Snežnica 

5. Správa z kontroly č. 1/2023  

6. Žiadosť rodiny Jaššovej  

7. Návrh na umiestnenie vodomerov na súkromné vodovodné prípojky pre presný výpočet 

poplatku za stočné 

8. Žiadosť rodiny Cesnekovej o pomoc s nákupom hygienických potrieb 

9. Rôzne 

10. Záver. 

 

Ad 3/ VZN č. 1/2023 o záväznej časti územnoplánovacej dokumentácie „Zmeny a doplnky č. 1 

územného plánu obce Snežnica“ 

 

Starosta obce informoval poslancov o odsúhlasení dokumentu „Zmeny a doplnky č. 1 územného 

plánu obce Snežnica“ zo strany Okresného úradu. Schválením predloženého VZN č. 1/2023 by mal 

byť dokument „Zmeny a doplnky č. 1 územného plánu obce Snežnica“  v platnosti. Starosta 

pripomenul, že uvedeným dokumentom sa určila minimálna výmera 420 m2 pre výstavbu rodinných 

domov a vyčlenili sa pozemky pre cintorín.  

Poslanci OZ požiadali starostu, aby s pracovníčkami obce do nasledujúceho zastupiteľstva zistili, 

aký dokument je nutné prijať, ak by chceli stanoviť odstup oplotenia od hranice pozemku. Dôvodom 

je umiestňovanie oplotení rodinných domov tesne  na hranicu pozemku a následné odstránenie 

rigolov, čím je znemožnený odtok dažďovej vody. V mnohých prípadoch dochádza k umiestneniu 

vjazdov na pozemok už na miestnej komunikácii.  

Po diskusii dal starosta hlasovať o danom bode programu 

 

Hlasovanie: za: 7  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Výsledkom hlasovania je uznesenie č. 46/2023. VZN č. 1/2023 o záväznej časti územnoplánovacej 

dokumentácie „Zmeny a doplnky č. 1 územného plánu obce Snežnica“ tvorí prílohu tejto zápisnice.  

 

Ad 4/ Úprava rozpočtu obce Snežnica a ZŠ s MŠ Snežnica 

 

Starosta obce udelil slovo účtovníčke obce aby predniesla Úpravu rozpočtu obce Snežnica a ZŠ 

s MŠ Snežnica. Účtovníčka obce oboznámila poslancov s úpravami, ktoré nastali. Nakoľko poslanci 

OZ nemali k danému bodu programu otázky, dal o úprave hlasovať.  
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Hlasovanie: za: 7  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Výsledkom hlasovania je uznesenie č. 47/2023. Úprava rozpočtu obce Snežnica a ZŠ s MŠ tvorí 

prílohu tejto zápisnice.  

 

 

Ad 5/ Správa z kontroly č. 1/2023 

 

Starosta obce oboznámi poslancov OZ so správou z kontroly č. 1/2023 hlavnej kontrolórky. 

 

Hlasovanie: za: 7  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Poslanci OZ zobrali uvedenú správu z kontroly č. 1/2023 na vedomie a výsledkom je uznesenie č. 

48/2023. Správa z kontroly č. 1/2023 tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

 

Ad 6/ Žiadosť rodiny Jaššovej 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o vypracovaní GP kde bola vyňatá parc. č. KN C 143/2, 

ktorá by mala slúžiť rodine Jaššovej ako prístupová komunikácia k parc.č. KN C 128. Plánovaná 

komunikácia sa nachádza v brehu a bude nutné uskutočniť terenné úpravy, ktoré by si chceli urobiť 

už žiadatelia, preto požadujú pozemok odkúpiť. V súčasnosti prebieha zápis GP na OkÚ – 

katastrálnom odbore. Po zápise novovytovrených parciel sa poslanci rozhodnú na spôsobe prevodu 

vlastníctva. Kópia geometrického plánu je prílohou tejto zápisnice.  

 

Ad 7/ Návrh na umiestnenie vodomerov na súkromné vodovodné prípojky pre presný výpočet 

poplatku za stočné 

 

Starosta obce udelil slovo poslancovi Ing. Danielovi Michelovi, ktorý požiadal o doplnenie bodu 

programu. Poslanec Michel navrhol, aby osobám ktoré majú vlastnú vodu a výška poplatku je im 

stanovená paušálom na osobu, bol namontovaný zvlášť vodomer na vlastnú vodu, aby sa presne 

stanovila výška poplatku za stočné. Dôvodom je, že paušálny poplatok za stočné sa účtuje za osoby, 

ktoré sú na trvalom pobyte a nie za osoby, ktoré skutočne v dome žijú. Starosta obce sa obáva, že my 

ako správca kanalizácie a vodovodu nebudeme vedieť skontrolovať prípadné manipulácie alebo 

odbočky, ktoré by mohli občania robiť. Taktiež upozornil na fakt, že obec nedisponuje momentálne 

osobou, ktorá by montovanie vodomerov realizovala. Zároveň poukázal na fakt, že paušálny poplatok 

17 €/ osoba nie je tak vysoký v pomere s nákladmi na prevádzku ČOV.   

Poslanec Kukučík navrhol, aby sa v takýchto prípadoch pri výpočte poplatku za stočné, počítalo 

s reálnym počtom osôb bývajúcich v dome. Poslanec Jaššo s návrhom poslanca Kukučíka súhlasí, ale 

doplnil by daný návrh o nutnosť podania žiadosti občana, ktorý upozorní na reálny stav v domácnosti 

a následne starosta obce danú žiadosť schváli/neschváli.  
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Ad 8/ Žiadosť rodiny Cesnekovej o pomoc s nákupom hygienických potrieb 

 

Starosta obce udelil slovo poslancovi Róbertovi Pokrivkovi, ktorý žiadal doplniť bod programu. 

Poslanec Pokrivka bol oslovený pani Evou Cesnekovou, či by obec nemohla pomôcť s kúpou 

hygienických potrieb. Manžel žiadateľky je ležiaci pacient a poisťovňa im prepláca 2 plienky na deň, 

čo je nedostačujúce. Nakoľko nemajú dostatok finančných prostriedkov, chceli by požiadať v danom 

smere obec buď o finančnú pomoc alebo o pomoc s nákupom hygienických potrieb.  

Poslanci OZ sa zhodli, že hotovosť nebudú poskytovať, ale súhlasia s nákupom hygienických potrieb 

v hodnote cca 50 €/ mesiac. Starosta dal o danom návrhu hlasovať.  

   

Hlasovanie: za: 7  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Výsledkom hlasovania je uznesenie č. 49/2023. Uvedená skutočnosť bude zohľadnená aj 

v úprave rozpočtu obce Snežnica, ktorá bola schválená uznesením č. 47/2023 

 

Ad 9/ Rôzne 

 

- Starosta obce informoval poslancov OZ o žiadosti pani Viery Minárikovej o pripojenie 

rodinného domu č. 130 na obecný vodovod. Rodinný dom č. 130 bol napojený pôvodne cez 

šachtu, ktorá bola umiestnená na pozemku KN C 451/1. V súčasnosti je voda k RD č. 130 

odpojená. Starosta požiadal stavebnú komisiu, aby v danej veci uskutočnila šetrenie na mieste.   

- Starosta obce informoval poslancov OZ o žiadosti  Ing. Mareka Majtána. Pán Majtán žiada 

o úpravu kanalizačného poklopu na verejnej komunikácií parc.č. KN C 3480. Statarosta opäť 

požiadal stavebnú komisiu o šetrenie na mieste.  

- Starosta obce informoval poslancov OZ o natiahnutí optiky po hlavnej trase obce po pôvodnú 

otočňu autobusov. Po komunikácii s realizátorom, máme informáciu, že do 2 mesiacov by sa 

mali začať riešiť prípojky. Momentálne je optika natiahnutá na stĺpoch EE, ktorých majiteľom je 

SSE. Starosta obce realizátorovi predostrel návrh umiestnenia káblov do výkopu pri realizácii 

projektu Rozšírenie vodovodu a kanalizácie v časti Hrby. S daným návrhom nemali problém, len 

by požadovali stanovisko zhotoviteľa. Starosta zároveň realizátorovi ponúkol možnosť viesť 

káble po stĺpoch, ktoré viedli smerom k chate Makyta. Firma vypracuje návrh, ktorý predloží 

následne na zastupiteľstve.  

- Starosta obce informoval poslancov OZ o opätovnom otvorení pobočky pošty. 

- Starosta obce informoval poslancov OZ - o projekte Poľných ciest sa bude rozhodovať v 4.Q 

2023.  

- Starosta obce informoval poslancov OZ – od 09.10.2023 bude prebiehať označovanie smetných 

nádob na tuhý komunálny odpad nálepkami s označením obce.  

- Poslanec Bc. Michal Gábor predložil poslancom OZ fotografie, kde cez cyklotrasu v smere od 

kaplnky pod Brodencom bol natiahnutý drôt z dôvodu chovu dobytka. Rovnaký prípad nastal 

v smere z Lysiny. Poslanec Gábor chcel upozorniť na veľmi nebezpečnú situáciu. Nakoľko 

danými trasami často jazdia horský cyklisti, nemusia v rýchlosti zbadať prehradené poľné cesty 

a môže dôjsť k úrazu prípade k škodám na životoch. Poslanec OZ Jaššo upozornil na fakt, že 

často sú dané chodníky len zvykové a cesty z katastrálnych máp nie sú s nimi totožné. Poslanec 

Kukučík navrhuje upozorniť chovateľov prostredníctvom listu, aby neprehradzovali poľné cesty 
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– zvykové chodníky elektrickými ohradníkmi. Zároveň by mali byť chovatelia prizvaní a daná 

situácia by mala byť s nimi odkomunikovaná. 

- Poslanec Peter Kukučik opätovne požiadal, aby obec riešila problémy s vytekajúcim blatom na 

miestnu komunikáciu od rodinného domu postaveného na parc. č. KN C 2926/2, ktoré vznikajú 

v dôsledku dažďov. Starosta obce komunikoval s novým majiteľom danej stavby a upozornil ho, 

že je nutné vyriešiť situáciu s neupraveným brehom. Obec zašle majiteľovi stavby aj oficiálny 

list.  

- Poslanec Ing. Ľubomír Jaššo prezentoval podnety ľudí, ktorým sa nepáčil neporiadok po 

Snežnických hodových slávnostiach a bol ponechaný na námestí celý víkend. Navrhuje, aby obec 

v budúcnosti skúsila nájsť dobrovoľníkov. 

- Poslanec Ing. Ľubomír Jaššo sa informoval na základe podnetu občana, či bola vybavená žiadosť 

rodiny Pučkovej. Starosta obce vysvetlil, že na žiadosť nebolo ešte odpísané, nakoľko sa hľadali 

spôsoby ako by im mohlo byť vyhovené. Daný výdavok nemôže byť použitý z fondu prevádzky, 

údržby a opráv, nakoľko ten je využívaný len na spoločné priestory. V prípade, že by sa rozhodla 

obec vymeniť okná na všetkých bytoch, mohla by použiť financie z uvedeného fondu. Stav fondu 

je 2.808,63 €, čo nie je postačujúce na výmenu všetkých okien. Poslanci OZ požiadali starostu 

obce aby do nasledujúceho zastupiteľstva pripravil, aké sú možnosti zvýšenia príspevku do fondu 

opráv. 

- Poslanec Róber Pokrivka sa informoval na čistenie priepustov. Nakoľko realizujú či už urbarníci 

alebo súkromné lesy výrub stromov, často dochádza k zaneseniu alebo zničeniu odvodnenia 

lesných ciest. Preto budú vyzvaní, aby uskutočnili po ťažbe nápravu a obnovili odvodnenie 

lesných ciest. 

- Poslanec Pavol Ševčík registruje zvýšený záujem o informovaní občanov Vyšného konca, 

ktorých zaujíma časový harmonogram realizácie projektu Rozšírenie vodovodu a kanalizácie 

v časti Hrby – Vyšný koniec. Obyvatelia Vyšného konca budú dostatočne vopred informovaní 

o prípadných obmedzeniach. Zhotoviteľ ma v súčasnosti kapacity na rok 2023 vyčerpané.  

 

 

Ad 10/  Záver 

 

 Nakoľko bol program  zasadnutia OZ vyčerpaný, starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a rokovanie zasadnutia OZ ukončil. 

 

d. a. h. 

 

 podpísané podpísané 

 

 Ing. Veronika Sabelová MVDr. Milan Hlavatý 

 zapisovateľka starosta obce 

 

 

 podpísané podpísané  

 

                

 I. overovateľ II. overovateľ 

              Ing. Ľubomír Jaššo  Ing. Daniel Michel 


